
PROTOKÓŁ  Nr XLIX/2022 
z obrad  XLIX sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna  

w dniu  28 stycznia 2022 r. 
 

    Punkt 1 porządku obrad: otwarcie obrad 
Przewodnicząca Rady –Renata Krokos  otworzyła obrady  XLIX korespondencyjnej sesji Rady 
Gminy Daszyna. Powitała radnych, Wójta i pracownika ds. obsługi rady. W związku z 
narastającym zagrożeniem czwartą falą COVID-19 i mając na uwadze bezpieczeństwo 
uczestników obrad, XLIX sesja  Rady Gminy Daszyna zwołana została  w trybie  
korespondencyjnym.  
 
 Radni otrzymali  projekty uchwał wraz  z uzasadnieniami. Do materiałów załączone zostały 
imienne karty do głosowania.  
 
Radni projekty uchwał omówili  na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 
Daszyna. 
 
Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia kopert z kartami z głosowania . 
 
Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  kartami do głosowania  

zawierającymi  wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał.  W  związku z 

powyższym zachowane zostało kworum, a obrady XLIX  korespondencyjnej sesji były ważne 

do podejmowania uchwał .  

 

Punkt 2 porządku obrad: przedstawienie porządku obrad.  
 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum.  
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Daszyna na lata 2022-2036. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Daszyna na 2022 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2022. 
6. Przyjęcie protokołów z obrad sesji: Nr XLVII z 28 grudnia 2021 r. i Nr XLVIII z 30 grudnia 

2021 r.  
7. Zakończenie obrad. 
  
Punkt 3 porządku obrad:  uchwała w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Daszyna na lata 2022-2036. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi przesłała opinię 
do otrzymanego projektu   Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2022-
2036. Opinia pozytywna. 
Opinia  została podana do publicznej wiadomość poprzez zamieszczenie w biuletynie 
informacji publicznej gminy Daszyna oraz przekazana każdemu radnemu drogą mailową.  
 



Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
Za                           15    Radnych 
Przeciw                   0    Radnych 
Wstrzymał się        0    Radnych 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Punkt 4 porządku obrad: uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi przesłała opinię 
do otrzymanego projektu   budżetu Gminy Daszyna na 2022. Opinia pozytywna.  
Opinia  została podana do publicznej wiadomość poprzez zamieszczenie w biuletynie 
informacji publicznej gminy Daszyna oraz przekazana każdemu radnemu drogą mailową.  
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                             15    Radnych 
Przeciw                     0    Radnych 
Wstrzymało  się       0     Radnych 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
Punkt 5 porządku obrad: uchwała w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2022. 
 
Przewodnicząca odczytała uchwałę i wyniki głosowania, które przedstawiają się następująco:  
 
Za                             15    Radnych 
Przeciw                     0    Radnych 
Wstrzymało  się       0     Radnych 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
Punkt 6 porządku obrad: przyjęcie protokołów z obrad sesji 
 
Radni nie wnieśli uwag  do treści  protokołów: Nr XLVII z 28 grudnia 2021 r.  i Nr XLVIII z 

30 grudnia 2021 r.  i  tym samym należy uznać protokoły za przyjęte.  
 
 
Punkt 7 porządku obrad: zakończenie obrad  
 
Przewodnicząca udzieliła głosu wójtowi: 
 
Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca!, Drodzy Radni i Sołtysi!, Szanowni Państwo! chciałem 
serdecznie podziękować na ręce, pani przewodniczącej dla wszystkich państwa radnych za 
głosowanie, które przyniosło zatwierdzenie budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 
najbliższe lata naszej gminy.  Myślę, że te założenia, które zostały zapisane w budżecie, 
spowodują dalszy rozwój gminy i spełnią oczekiwania naszych mieszkańców. 
Liczymy na możliwość pozyskania dodatkowych środków na inwestycję.  

 



Przede wszystkim drogowe, o które będziemy zabiegali. Liczymy, że właśnie ten rok będzie 

takim rokiem,  

gdzie wreszcie te środki do nas trafią z Polskiego Ładu. Miejmy nadzieję, że środki unijne w 

końcu zostaną nam udostępnione, liczymy na to, bo potrzeb do zrealizowania mamy wiele.  

Przyjęty budżet jest taką podstawą dla dalszego procedowania, żeby można było te wszystkie 

plany zrealizować. Wiele już  udało nam się zrobić, ale chcemy robić więcej, aby rozwijać 

naszą gminę. Galopująca Inflacja w kraju dotyka również samorządy i może wyhamować 

rozwój poprzez duży wzrost cen towarów i usług , które są kilkukrotnie wyższe niż były jeszcze 

rok czy 2 lata temu. Sytuacja związana z covidem i sytuacja energetyczna niosą ze sobą pewne 

zagrożenia, z którymi musimy się  zmierzyć wszyscy. Jednym z elementów Polskiego Ładu jest 

rządowy projekt dodatku osłonowego, który jest obsługiwany przez GOPS Daszyna. 

Zapraszamy mieszkańców  do korzystania z tego programu. Myślę, że pieniążki zostaną dobrze 

wykorzystane przez naszych mieszkańców. Na te wnioski można będzie pozyskać pieniądze  

na to, żeby zapłacić za energię elektryczną, czy też na zakup opału do naszych domów.  

Jeszcze raz serdeczne podziękowania za jednomyślne  głosowanie i liczę na to, że wspólnie 

uda się nam zrealizować założone  plany, dla całej naszej wspólnoty, jaką tworzymy.  

Wielokrotnie jesteśmy podawani, jako gmina, która potrafi wiele zrobić. Myślę, że to nam się 

uda również w tym roku. Oczywiście tutaj też przy okazji również kwestia dofinansowania dla 

kształcenia dla naszych nauczycieli. Wiemy, że też przeżywają trudne chwile, ale liczymy się z 

tym, że w końcu powrócimy do normalności, czego  nam Wszystkim życzę. 

 

Przewodnicząca : Dziękuję Wójtowi za wypowiedź i chciałabym jeszcze ze  swojej  strony 

zaznaczyć, to o czym  pan wójt tutaj, nie wspomniał, ale co jest bardzo ważne dla wszystkich 

mieszkańców naszej gminy, że w tym roku po raz pierwszy ruszył fundusz sołecki, gdzie 

sołectwa i mieszkańcy mogli samodzielnie zadecydować, co chcą, żeby na ich terenie zostało 

zrealizowane. Uważam to za wielki sukces nasz wspólny pana wójta rady i wszystkich 

mieszkańców. Myślę, że po raz pierwszy, ale nie po raz ostatni. Dziękuję bardzo. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XLIX sesję Rady 

Gminy Daszyna . 

 
 
 
 
Protokołowała : 
D.Kaźmierczak  


